
Protokół Nr XXI/2016 

z obrad XXI sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 31 sierpnia 2016 r. 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała  przybyłych gości, w tym Starostę - p. Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- 

p. Lecha Brzozowskiego, zaproszonych gości, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, 

wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli partii politycznych, przedstawicieli organizacji 

pozarządowych, służb mundurowych, przedstawicieli lokalnych mediów i wszystkich przybyłych, którzy 

zaszczycili sesję swoją obecnością.  

 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy                       

12 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Listy obecności  radnych  i przybyłych gości stanowią załączniki  nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, że porządek obrad wraz z materiałami sesyjnymi został  

dostarczony radnym w regulaminowym terminie. Zapytała, czy są do niego uwagi. Zmian do porządku 

obrad nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdania stałych komisji Rady z działalności w I półroczu 2016 r. 

6. Informacja o kierunkach kształcenia w placówkach oświatowych podległych Powiatowi 

Nidzickiemu w roku szkolnym 2016/2017 i informacja o przygotowaniu szkół do roku szkolnego. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2016, 

2) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego, 

3) zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2016 rok przyznanych samorządowi 

powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

4) wyrażenia zgody na oddanie w najem sal dydaktycznych stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

5) wyrażenia zgody na oddanie w najem 2 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Nidzicy, 

6) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę ok. 2,5 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy, 

7) wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej stanowiącej własność Powiatu 

Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 9. Wolne wnioski. 

 

 

 

- projekt - 
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p. Elżbieta Góralska poinformowała, że na sesję zaprosiła Wójta Gminy Janowo, Przewodniczącą 

Rady Gminy Janowo oraz Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Janowie, aby podziękować  im za 

współpracę i promocję Powiatu Nidzickiego. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że to właściwy moment, żeby podziękować za 10 lat organizacji 

Wystawy Koni Zimnokrwistych. Wystawa ta cieszy się coraz większym zainteresowaniem, goście                     

i wystawcy koni podziwiają organizację imprezy. Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że władze 

samorządu gminnego wkładają wiele serca, pieniądze i czas w organizację Wystawy. Dzięki temu gmina                 

i powiat zdobywa rozgłos. Wystawa jest bardzo dobrze odbierana także w naszym środowisku. 

Starosta i Przewodnicząca Rady złożyli podziękowania na ręce w/w przedstawicieli Gminy Janowo. 

 

Do obrad dołączył radny Waldemar Słupski. Na sali obecnych było 13 radnych. 

 

Ad. 2. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu przedstawił Starosta 

Grzegorz Napiwodzki. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 

Starosta podał dodatkowo następujące informacje: 

1) 25 sierpnia br. podpisane zostały w Urzędzie Marszałkowskim w ramach PROW 

dwie umowy na łączną kwotę 3 mln zł na realizację inwestycji, z czego 2.660 tys. zł na 

przebudowę dróg na odcinku Safronka – Janowiec Kościelny – Kuce Etap II oraz 1.054 tys. zł 

na przebudowę drogi Krokowo- Szkudaj- Powierż. Zaznaczył, że ciężko było o te środki, a 

wnioski naszego powiatu rozpatrzone zostały w 100%; 

2) również gminy uzyskały dofinansowania do inwestycji. Łącznie do powiatu spłynie 

ok. 6 mln zł dotacji: 2.260.000 zł – do Gminy Janowiec Kościelny, ponad 400.000 zł – do 

Gminy Janowo oraz ok. 200.000 zł – do Gminy Kozłowo. Podkreślił, że po raz pierwszy 

powiaty mogły przystąpić do tego programu; 

3) przebudowa drogi wojewódzkiej 604 – Robaczewo –Wielbark jest już na liście 

podstawowej. Opracowywany jest obecnie projekt budowlany; 

4) odcinek trasy S-7 Napierki-Płońsk ma być zakończony do 2021 r. Lotnisko w 

Szymanach ma wielki wpływ na to, że wiele się w naszym rejonie dzieje; 

5) w ubiegłym tygodniu podpisana została z Ministerstwem Sportu umowa na 

dofinansowanie w kwocie 352.000 zł remontu boiska i sali gimnastycznej przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy. Dofinansowanie wynosi 50%; 

6) PKS Olsztyn zaprzestaje swojej działalności na 7 trasach komunikacyjnych na 

terenie powiatu, tydzień przed rozpoczęciem roku szkolnego. Informacja dotarła do nas w 

czwartek. W poniedziałek Starosta odbył spotkanie z przedstawicielami gmin i 

przedsiębiorcami- przewoźnikami. W dniu dzisiejszym podpisanych zostało 6 koncesji. 

Pozostała jeszcze trasa Wały – Zimna Woda – Napiwoda. PKS Mława przejęła w większości 

kursy. Zaskoczyła nas decyzja PKS Olsztyn i zrobiliśmy z gminami wszystko, co możliwe, 

żeby temu problemowi zaradzić. Wspieraliśmy się przewoźnikami, którzy wygrali przetargi w 

gminach. Podziękował wszystkim, którzy uczestniczyli w rozmowach, za podjęcie trudu 

zaradzenia temu problemowi; 

7) w dniu dzisiejszym Starosta odbył rozmowę z Dyrektorem Królikowskim i prosił go, 

żeby pomógł nam uporządkować przystanki przy drodze wojewódzkiej. p. Królikowski prosił, 

żeby ktoś przyjechał i temat zostanie załatwiony. Starosta stwierdził, że mamy wsparcie nie 

tylko na miejscu, ale również z zewnątrz, za co bardzo dziękuje.  
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p. Andrzej Bróździński zwrócił się z zapytaniami: 

1) czy ktoś z lokalnych przedsiębiorców wyrażał chęć uruchomienia przewozów, czy byli 

zainteresowani? 

2) prosił, aby rozszerzyć informację z 15 lipca dotyczącą przetargu na wykonanie prac geodezyjnych. 

 

Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że byli wszyscy lokalni przedsiębiorcy świadczący 

usługi przewozowe na terenie powiatu, także przedstawiciele z PKS Olsztyn, ponieważ chcieliśmy uzyskać 

wyjaśnienia. Nadal zachęca przewoźników, żeby uzupełnili tę jedną trasę, która pozostała.  

O przedstawienie sprawy przetargu Starosta poprosił p. Iwonę Urbanowicz – Geodetę Powiatowego. 

p. Iwona Urbanowicz wyjaśniła, że unieważnione postępowanie dotyczyło zamówienia publicznego 

w trybie przetargu nieograniczonego na wykonanie inwentaryzacji i modernizacji osnowy szczegółowej na 

obszarze jednostek ewidencyjnych Janowiec Kościelny, Janowo, Kozłowo i Nidzica. Wpłynęło 7-8 ofert. W  

budżecie mieliśmy zabezpieczone 100.000 zł i tylko jedna oferta była poniżej tej kwoty, ale nie spełniała ona 

wymogów formalnych. Kolejna oferta była już na 200.000 zł. Konieczne było zatem unieważnienie tego 

postępowania. 

 

p. Marek Borowy zapytał o termin remontu w Zespole Szkół Ogólnokształcących i czy przy jego 

okazji nie dałoby się wyremontować szatni i łazienek? 

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że temat ten wyniknął na wyjazdowym posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie. Zarząd podjął 

decyzję, żeby przeznaczyć środki na remont schodów i wykonać je jak najszybciej, przed obchodami 70-

lecia szkoły. Termin raczej będzie bezpieczny. Pomysł na szatnię jest, przy okazji przeprowadzania dużego 

remontu. 

 

p. Joanna Szczepkowska stwierdziła, że w ZSO w opłakanym stanie jest jeszcze sufit. Proponowała, 

żeby zrobić wszystko kompleksowo. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że teraz jest tyle możliwości, że problem tego zacieku 

zniknie.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących uściślił, że zaciek jest w bibliotece. 

p. Joanna Szczepkowska proponowała również wymienić tam szpecące drzwi. 

 

p. Waldemar Słupski podziękował władzom miasta i p. Brzozowskiej za reakcję w sprawie 

oświetlenia ulicy Kościuszki. Stwierdził, że jest ono bardzo ważne dla bezpieczeństwa mieszkańców. 

Problem został bardzo szybko rozwiązany. Zwrócił się także do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg                 

w Nidzicy twierdząc, że część lamp jest zasłonięta konarami drzew, więc trzeba by je prześwietlić. 

 

Ad. 4. 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

 

Ad. 5. 

p. Waldemar Słupski – Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w I półroczu 2016 r. 

Stanowi ono zał. nr 4 do niniejszego protokołu. Podziękował członkom Komisji, p. Renacie  Mróz za 

wspólne spotkanie z Komisją Budżetu Rady Miejskiej, bo uważa, że było ono bardzo owocne i uważa takie 

posiedzenia za potrzebne. 

Uwag i pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

p. Ryszard Kumelski – Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie w I półroczu 2016 r. 

Stanowi ono zał. nr 5 do niniejszego protokołu.  
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Uwag i pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

p. Marek Borowy – Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej w I półroczu 2016 r. Stanowi ono zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uwag i pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

Ad. 6. 

 p. Jolanta Tymińska przedstawiła informację o kierunkach kształcenia w placówkach oświatowych 

podległych Powiatowi Nidzickiemu w roku szkolnym 2016/2017 i informację o przygotowaniu szkół do 

roku szkolnego. Stanowi ona zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

 p. Andrzej Bróździński zapytał, dlaczego w jednej szkole można zadbać o nabór, a w innych – 

nie. Jagarzewo ma zaledwie 26 uczniów. Reforma oświaty powoduje wygaszanie gimnazjów. Zapytał, co 

w związku z tym planuje Dyrektor ZSRiO. 

 Dyrektor ZSRiO – p. Izabela Borkowska odpowiedziała, że jest to związane z niżem 

demograficznym. Podejmowanych jest szereg działań, żeby oferta szkoły była jak najbardziej korzystna, 

jak planowane utworzenie Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego. Szkoła zrobi wszystko, 

żeby się rozwijać i wprowadzać nowe oferty kształcenia.  

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że każdy pamięta, jak kapitan opuścił statek Concordia. 

Wspomniał, że p. Rozalska na posiedzeniu Komisji zapytała, czy p. Borkowska chce zostawić szkołę. 

p. I.Borkowska odparła, że w pierwszym rzędzie dowie się Pan Starosta. Dodała, że jest 

Dyrektorem Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.  

p. Andrzej Bróździński rozumie, że to jest plotka.  

p. I.Borkowska odpowiedziała, że cokolwiek się zadzieje z ZSRiO, czy z jej osobą, pierwszy 

dowie się o tym Pan Starosta.  

p. H. Rozalska – redaktor Naszej Gazety Nidzickiej – zaznaczyła, że mówiła na posiedzeniu 

komisji, że słyszała plotkę. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zwrócił się do p. Bróździńskiego, twierdząc, że sesja to nie jest 

miejsce na prostowanie plotek. Statek nie tonie. Lepiej przyjść i zapytać. Plotki na temat losów szkoły 

mogą być niebezpieczne. Szkoły leżą nam bardzo na sercu. Tutaj nie powinno się mówić o plotkach, bo 

bardziej się szkodzi szkole. 

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że jego pytanie wynikało z troski o szkołę i młodzież. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki uznał, że konsekwencje tego pytania są określone. 

p. Ryszard Kumelski stwierdził, że radni starają się odwiedzać jednostki. Radni decydują o ich 

finansach. Komisja była także w ZSRiO. Wszystkie jednostki są przygotowane do roku szkolnego. 

Podziękował za to dyrektorom i pracownikom szkół. Jedną szkołą p. Kumelski jest bardzo pozytywnie 

zaskoczony, ale inne szkoły dużo od niej nie odbiegają. Dodał, że spadek liczby uczniów postępuje 

sukcesywnie z roku na rok. Największą z przyczyn jest niż demograficzny. Uważa, że trzeba się spotkać z 

dyrektorami, przedyskutować, jak ten spadek zahamować. Zależy radnym, żeby każdą placówkę utrzymać. 

Stwierdził, że źle by się stało, gdyby zostawić wszystko na barkach dyrektorów.  Poinformował, że chciałby, 

po uchwaleniu ustawy resortowej, zorganizować sympozjum, na które zaproszono by Ministra Oświaty lub  

Kuratora Oświaty. Powinno to być spotkanie dla nauczycieli, dyrektorów szkół z terenu powiatu. To są 

naprawdę trudne sprawy. Należy zmienić mentalność ludzką, a to nie jest prosta rzecz. Dyrektor może liczyć 

na naszą pomoc. Stwierdził, że problem naboru wymaga szerszej, głębszej analizy, na następne lata. Zapytał, 

czy wiadomo, ilu gimnazjalistów idzie poza powiat.   

p. Joanna Szczepkowska stwierdziła, że może warto by uskutecznić działania marketingowe. Może 

pomyśleć o spotkaniach z rodzicami, uświadamiać, jak ważny jest dzisiaj zawód. Brakuje fachowców w 

wielu zawodach. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że takie działania były podejmowane, jak konferencja 

zorganizowana 2 lata temu.  Starosta również dostrzega ten problem i uważa, że trzeba skutecznie 

konkurować jakością kształcenia. Duża jest rola doradców zawodowych. Uważa, że należy wzmocnić prestiż 



5 

 

szkolnictwa zawodowego. Zostało ono przez reformę pogrzebane. Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna 

będzie miała wielką rolę do odegrania, poprzez spotkania z rodzicami i młodzieżą. Uważa, że wielu uczniów 

poradzi sobie świetnie w określonym zawodzie. Wielką wagę dzisiaj przywiązuje się do jakości pracy i w 

tym kierunku idziemy. Widzieliśmy mankamenty w ZSRiO – w nauczaniu ważnych przedmiotów. 

Ubolewa nad częstymi zmianami prawa. Jakie będą konkrety, czy wytyczne nowej reformy oświatowej 

jeszcze nie wiemy. Wszystkie samorządy będą miały problemy, ale nie opuszczamy rąk. Szkoły realizują 

program, przygotowują wnioski na utworzenie nowych zawodów, kursy. Mamy nadzieję, że poprzez 

realizację projektów zwiększy się atrakcyjność oferty edukacyjnej. Prawo jest niedoskonałe. Jako Starosta 

oczekuje na zmianę Karty Nauczyciela, dostosowanie jej do naszych wyzwań, do rzeczywistości. Karta 

blokuje ręce dyrektorom i zobowiązuje do funkcjonowania w określonych ramach.  

W odniesieniu do wypowiedzi p. J. Szczepkowskiej stwierdził, że należy przekonać rodziców do 

szkół zawodowych i wprowadzić zawody we współpracy z przedsiębiorcami. Bezrobocie spada i jest coraz 

lepiej. Za chwilę praca będzie szukała naszych dzieci. Należy dostosować szkolnictwo, unowocześniać, żeby 

młodzież chciała u nas się kształcić. Trzeba pracować nad jakością kształcenia. Ze szkoły powinna wyjść w 

miarę przygotowana osoba.  

p. Joanna Szczepkowska stwierdziła, że spotkań z rodzicami jest za mało albo wcale, powinny być 

inicjowane czy przez doradców, czy też OHP. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że były prośby i takie spotkania się odbywały. W 

październiku informację przygotujemy na ten temat. Indywidualnie zostanie ona przekazana p. 

Szczepkowskiej. 

p. Waldemar Słupski stwierdził, że najważniejsze jest dofinansowanie szkół, a nie rozmowy z 

rodzicami. Trzeba szkoły wyposażyć, bo zaniedbania są od wielu lat. Mentalność pracodawców także jest 

tragiczna. Powinni zrozumieć, że dzięki pracownikom firma się rozwija. Namawia swoje dzieci na studia, 

ponieważ wie, że potem będą odpowiednio traktowane. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że aby skutecznie wzbogacić ofertę edukacyjną, 

należy szkoły dosprzętowić. Złożyliśmy 5 wniosków, bo innych źródeł finansowania na razie nie ma. 

Spróbujemy o pieniądze powalczyć. Państwo niegdyś zaprzestało łożyć na szkolnictwo zawodowe, a od 2 lat 

jest do niego powrót. 

p. Robert Radzymiński zaznaczył, że niegdyś uczeń kończąc szkołę zawodową, mając dobre wyniki, 

mógł iść do technikum, kontynuować naukę. Obecnie, niezależnie od tego, co chce uczeń, rodzic podchodzi 

do jego przyszłości bardziej ambicjonalnie.  

 

Ad. 7.1) 

p. Joanna Galska – inspektor w Wydziale Finansowym Starostwa Powiatowego - omówiła projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016. Dodała, że projekt ten był 

omawiany na posiedzeniach komisji, uwag nie zgłaszano. Prosiła o  podjęcie uchwały. 

Uwag pytań nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/127/2016 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2016, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.2) 

p. Lech Brzozowski omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego. Dodał, że został on pozytywnie 

zaopiniowany przez wszystkie samorządy. Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji i nie 

było do niego uwag. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/128/2016 w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 7.3) 

p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie podziału środków na 2016 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych. 

Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/129/2016 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2016 rok przyznanych samorządowi powiatowemu 

przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.4) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem sal dydaktycznych stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, będących w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. projekt ten omówiony był na posiedzeniach 

komisji i uwag do niego nie zgłoszono.  

Pytań nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/130/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem sal dydaktycznych stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, 

będących w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.5) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem 2 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w 

trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy.  

Uwag i pytań odnośnie projektu uchwały nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/131/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem 2 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.6) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę ok. 2,5 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, 

będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Uwag i pytań odnośnie projektu uchwały nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/132/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę ok. 2,5 m
2
 ogrodzenia nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7.7) 

p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem sali gimnastycznej stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym 

zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Uwag i pytań odnośnie projektu uchwały nie było. 

Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXI/133/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, 
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będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

Interpelacji i zapytań radnych nie było, więc punkt ten stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad. 9. 

p. Krzysztof Skurczyński zauważył, że na kolejnej sesji nie pilnowany jest porządek obrad. Jednemu 

radnemu udziela się głosu, żeby podziękowania przedstawił, a innemu nakazuje się krótko zabierać głos. p. 

Bróździńskiemu skraca się wystąpienia, a na podziękowania jest czas. 

p. Elżbieta Góralska odpowiedziała, że przestrzega bardzo porządku obrad, a tyle razy, ile udzielała 

głosu p. Bróździńskiemu, to chyba żadnemu innemu radnemu. Dodała, że od długich dyskusji są posiedzenia 

komisji.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki podziękował za pracę nad wnioskami całemu zespołowi 

Powiatowego Zarządu Dróg, Wicestaroście Lechowi Brzozowskiemu, p. Jolancie Tymińskiej, Pani 

Skarbnik, jak również dyrektorowi Bogdanowi Malinowskiemu. Stwierdził, że dzięki takiemu 

zaangażowaniu w pracę powstają sukcesy, z których jesteśmy wszyscy dumni. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca zamknęła o godz. 14:00 obrady XXI sesji Rady 

Powiatu w Nidzicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Wojtaszewska 

 

 

 

 

 


